
Protokół Nr XV/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

                                               z dnia 25 stycznia 2008 roku 
 
Otwarcia sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie 
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Jana Wiencek. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia gruntów na terenie gminy Sędziszów do 

specjalnej strefy ekonomicznej. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia udziałów gminy Sędziszów w spółce 

EUROUBOJNIA na rzecz Michała Dudy – PPHU DUDA BIS Sp. z o.o. 
4. Zamknięcie obrad. 

Ad. 2 
Pani Sekretarz  
- Prezes SEFAKO złożył wniosek o wyrażenie zgody przez Radę na włączenie 
gruntów do specjalnej strefy ekonomicznej , po uzyskaniu zgody Rady muszą uzyskać 
pozytywną opinię Wojewody następnie musi być akceptacja Ministerstwa Gospodarki. 
Cały proces może trwać od 2 – 3 lat, warunki włączenia gruntów do SSE określi 
Ministerstwo. Zgodnie z ustawą w latach 1994 – 2004 takie grunty były z mocy prawa 
zwolnione z podatku od nieruchomości. Po wejściu do Unii Europejskiej od 2005 roku 
Rada jeśli zechce może zwolnić te grunty z podatku od nieruchomości na ogólnie 
stosowanych zasadach. Po spełnieniu wszystkich warunków SEFAKO może dostać 
dużą pomoc z Budżetu Państwa w podatku PIT i CIT łącznie 30mln przez okres 10 lat. 
Uchwała obejmuje działki, które SEFAKO ma i przyległe te gdzie są umowy 
przedwstępne. Wskazanie jest na strefę Starachowice jako najbliższą. 
Radny W.Tabor 
- czy wszystkie działki są własnością SEFAKO? 
Pani Sekretarz 
- na mapie jest pokazane te co już mają i te co chcą dołączyć. 
- odczytała uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą 
Ekonomiczną „Starachowice” S.A. gruntów położonych na terenie miasta Sędziszów . 
Poprosiła o zgodę gdyby się okazało że jest to prawo miejscowe i trzeba ogłosić w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Świętokrzyskiego to zapiszemy to w § 4. 
Głosowanie 
14 – głosów – za              uchwała Nr XV/169/2008 
Ad. 3 
Pani Sekretarz 
- podjęliśmy uchwałę 28 grudnia 2007ro zbyciu udziałów Euroubojni na rzecz 
Małgorzaty, Mariana i Michała Duda i w tamtej ofercie był warunek że na Walnym 
Burmistrz będzie tak głosował jak będą sobie życzyć, nie zgodziliśmy się. Podjętą 



uchwałę przekazaliśmy do Euroubojni. W dniu 17 stycznia otrzymaliśmy następną 
ofertę odkupienia udziałów przez Michała Duda - PPHU DUDA BIS Sp. z o.o.  
Odczytała złożoną ofertę – załącznik do uchwały. Nowa uchwała wg oferty Michała 
Duda nie ma już tego zapisu o głosowaniu jak w poprzedniej . 
Radny J. Strzelec 
- dalej jest u nas taka moda, że się wszystkiego pozbywamy, nikt w tych zakładach nie 
reprezentuje rolnika. Zapytał Burmistrza czy pozostałe gminy miały udziały i jaki to 
był procent? 
Pan Burmistrz 
- gminy miały łącznie ok. 25% udziałów, nie mieliśmy bardzo wpływu na decyzje ale 
bez naszej zgody nie mogli wprowadzać zmian do Statutu. 
Radny J. Strzelec 
- teraz będą mieli 100% udziałów i zrobią co zechcą. 
Pan Burmistrz 
- ma Pan rację że tak te mechanizmy działają. Do chwili obecnej przy obecności 100% 
mogliśmy blokować zmiany w Statucie. Teraz nastąpiła wycena – 1 udział ma wartość 
ujemną i wynosi – 2.218,87zł. Płaciliśmy 500zł za udział, teraz proponuję 750zł jest to 
trochę więcej niż gdybyśmy te pieniądze włożyli na lokatę. Nie wiemy co by było w 
razie upadłości, moje zdanie jest aby zgodzić się na tą ofertę. 
W Unii są duże pieniądze na grupy producenckie, wiemy że ceny żywca spadły a 
zboże zdrożało i hodowla jest nieopłacalna, Państwa nie stać żeby ustalić ceny 
minimalne aby unormować sytuację, jesteśmy w Unii i jest wolny rynek. To samo z 
kwotami mlecznymi, jak zostaną zlikwidowane będzie to samo co z trzodą. 
Radny Z. Konieczny 
- spółka jest na minusie ale wykupi udziały i wyjdzie na swoje. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie wystąpienia Gminy Sędziszów ze spółki 
pod nazwą „EUROUBOJNIA” Jędrzejów Sp. z o.o z siedzibą w Jędrzejowie oraz 
zbycia udziałów w tej spółce. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr XV/170/2008 
Pani Sekretarz 
- zapytała o opinię Rady w sprawie młyna w Mstyczowie własność Skarbu Państwa a 
był dzierżawiony przez zmarłego p. Leśniewskiego. Po jego śmierci rodzina zgłosiła 
że jest okradany, Policja poinformowała Starostwo – odbyła się wizja lokalna z której 
został sporządzony protokół.  Właścicielem gruntu i cegielni był p. Leśniewski, 
natomiast młyn dzierżawił, budynek jest w strasznym stanie. Powiat chce przekazać 
gminie działkę aby ją skomunalizować i stać się właścicielem, czy wyrażamy zgodę a 
czy odmawiamy. Nasze stanowisko jest aby odmówić, niech Starostwo sprzeda. 
Radny Z. Konieczny 
- dach na budynku przecieka, a wewnątrz jest wielki silnik którego nie da się  łatwo 
wynieść. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał kto jest za tym aby odmówić przejęcia tego obiektu od Starostwa? 
 



Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przewodniczący zamknął XV sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                          Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                Sekretarz                                      Przewodniczył 
 


